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This Notice is issued pursuant to the Corporate Actions Policy for the Euronext 
Derivatives Markets which is available on the NYSE Euronext website at 
www.nyx.com/lifferules.  It requires the immediate attention of Members’ staff involved 
with the trading and settlement of equity products on these markets.  Members should 
ensure that clients are made aware of the arrangements detailed in this Notice. 

 
1. Background: CNP Assurances (“CNP”) has announced a share split whereby shareholders will 

receive four new CNP  shares for each existing CNP share held.  
 
2. ISIN:  FR0000120222. 
 
3. Effective Date: 5 July 2010. 
 
4. Contract Adjustments: 

• Ratio Method. 
• Ratio: 0.25000. 

 
Equity Options CN1 
 
• Lot Size:  No adjustment shall be made to the lot size.  
• Exercise prices:  The exercise prices will be multiplied by the ratio. 
• Positions: All outstanding positions shall be multiplied by 4. 
 

 
For further information in relation to this Notice, Members should contact: 
 
NYSE Liffe:   
Quality of Derivative Markets  +31 (0) 20 550 4296 CorporateActionsteam@nyx.com 
 
LCH.Clearnet:  
Ahmadou Toure  +33 (0)1 7037 67 33 Ahmadou.Toure@lchclearnet.com 
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DATE DE PUBLICATION: 18 juin 2010 
DATE EFFECTIVE: 5 juillet 2010 
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DIVISION DU NOMINAL DES ACTIONS 
 

Cet avis se réfère à la Politique d'Opérations sur Titres des marchés dérivés d’Euronext , 
disponible sur le site Web de NYSE Euronext à www.nyx.com/lifferules. Il requiert 
l'attention immédiate du personnel des Membres en charge de la négociation et de la 
compensation des options sur actions  négociables de ces marchés. Les Membres sont priés 
d'informer leurs clients des décisions décrites dans ce Bulletin. 

 
1. Historique: CNP Assurances (“CNP”) a annoncé son intention de diviser par quatre la valeur 

nominale de ses actions. Chaque actionnaire recevra donc quatre actions CNP nouvelles pour 
chaque action CNP détenue. 

 
2. ISIN:  FR0000120222. 
 
3. Date effective: 5 juillet 2010. 
 
4. Ajustements du contrat: 

•••• Méthode du Ratio. 
•••• Ratio : 0.25000. 
 
Option sur actions CN1: 

 
• Taille de contrat: La taille du contrat ne sera pas ajustée. 
• Prix d’exercice : les prix d’exercice seront ajustés en les multipliant par le ratio. 
• Positions : Toutes les positions ouvertes seront multipliées par quatre. 

 
Pour de plus amples informations concernant cet avis, nous vous prions de bien vouloir contacter: 
 
 
NYSE Liffe:   
Quality of Derivative Markets  +31 (0) 20 550 4296 CorporateActionsteams@nyx.com 
 
LCH.Clearnet:  
Ahmadou Toure  +33 (0)1 7037 67 33 Ahmadou.Toure@lchclearnet.com 


